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Toen ons zoontje leerplichtig werd hebben wij ook gekeken naar de mogelijkheden voor 

thuisonderwijs. Die waren toen te beperkt. We wilden ook graag dat ons zoontje leerde omgaan met 

andere kinderen, dus hebben we ons toch voor een school aangemeld. 

 

Nu hebben we net de coronatijd achter de rug, ons zoontje is 9 en heeft een paar jaar school gehad 

en wij zijn een hoop ervaring rijker. Zo weten we dat hij het supergoed deed toen wij de afgelopen 

periode hem les mochten geven. Hij kon zich beter concentreren op zijn werk omdat hij niet afgeleid 

werd en we hebben enorme stappen kunnen maken zowel op het gebied van lezen als rekenen.  

 

Ons ideaal is dat we hem 1 a 2 dagen per week zelf les geven en dat hij de overige 3 a 4 dagen naar 

school gaat. Op die manier krijgt hij de sociale vaardigheden op school, maar kunnen wij ook goed 

sturen en ondersteunen. We weten zeker dat hij hiermee heel erg veel betere resultaten kan halen. 

Bovendien is het met 1 a 2 thuisdagen voor de school makkelijk om overzicht en controle te 

behouden. De lessen die wij geven zullen dan afgestemd zijn met de leerkracht en we gaan mee in 

hun programma. 

 

De school zou hier graag aan meewerken. We hebben er al contact over gehad met hen, maar ze zien 

nu wettelijk geen mogelijkheden. (Als die er wel zijn horen we die graag!) De wet zorgt er nu dus 

voor dat ons kind veel minder goed onderwijs krijgt. Dat kan niet de bedoeling zijn en we vragen dan 

ook het wetsvoorstel aan te passen zodat het wel mogelijk wordt om ons kind deels thuis onderwijs 

te geven. 

 

Kinderen waarvoor dit bijvoorbeeld heel goed zou kunnen werken (maar niet uitsluitend deze 

voorbeelden) zijn kinderen met adhd die snel afgeleid worden in een groep of hoogbegaafde 

kinderen. 

 

We hebben gezien hoe goed het kan werken. Maak het alstublieft mogelijk.  

 

Buiten onze situatie om vinden we het heel belangrijk dat de keuze voor thuisonderwijs altijd kan en 

niet alleen voor een kind 5 jaar is. Op dat moment weet je nog helemaal niet waar je kind het meeste 

baat bij heeft. Dat hebben wij de afgelopen jaren juist gemerkt. 


